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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

 Értékmegőrzési Bizottság       

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

2473-6/2023. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Értékmegőrzési Bizottság 

2023. május 23-án megtartott üléséről 

 

Az ülés helye:  Városháza, I/13. 

 

Az ülés időtartama:  9:00 órától – 10:15 óráig 

 

Jelen vannak: 

   Dr. Fekete Gábor   elnök 

   Török Józsefné   alelnök 

Lévai Jánosné    bizottsági tag 

Király József    bizottsági tag 

Győrfi Róbert    bizottsági tag 

Dr. Rigó Orsolya   bizottsági tag 

   Kisházi Antónia   bizottsági tag 

 

Meghívottak: 

A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Köszönti a megjelenteket.  

 

Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján a bizottság 7 fővel határozatképes.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság az ülés napirendjét 7 igen, 0 nem és 0 

tartózkodással az alábbiak szerint fogadja el: 

 

22/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Az ülés napirendje 

  

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére az 

alábbi határozatot hozta: 

 

1./ A Katona József Könyvtár 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(Az előterjesztés mellékletei terjedelemre való tekintettel, elektronikusan kerülnek 

megküldésre.) 

 

 



 

 

2 

 

2./ A Kecskeméti Katona József Múzeum 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

(Az előterjesztés mellékletei terjedelemre való tekintettel, elektronikusan kerülnek 

megküldésre.) 

 

3./ Intézményi alapító okiratok módosítása  

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 8. sorszámmal szerepel. / 

 

4./ Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 21. sorszámmal szerepel. / 

 

5./ Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti 

Városháza műemlék felújításáról 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 41. sorszámmal szerepel. / 

 

6./ A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 42. sorszámmal szerepel. / 

 

7./ Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon Daegu városában (Dél-Korea) 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

8./ Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

ZÁRT ÜLÉS! 

 

9./ Javaslat Kecskemét Város Díszpolgára kitüntető cím adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 25. sorszámmal szerepel. /  

 

10./ Javaslat Kecskemét Kultúrájáért Díj adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 31. sorszámmal szerepel. / 

 

11./ Javaslat Kecskemét Sportjáért Díj adományozására 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

/A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 32. sorszámmal szerepel. / 

 

* * * 
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MUNKAANYAG: 

 

12./ Köztéri alkotások elhelyezésének rövidtávú koncepciója 

Előterjesztő: Lejer Zoltán KVAB elnöke 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár    

 

 

1. napirend 

A Katona József Könyvtár 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Király József: 

A beszámolójukat, illetve a tervüket olvasva tapasztalt egy hiányosságot. A beszámolójukban 

nem térnek ki a fluktuációra, illetve arra, hogy a jelenlegi személyi állomány mennyiben felel 

meg a könyvtári előírásoknak. Gondol itt a kollégák szakmai végzettségére, illetve arra, hogy 

az eltávozó munkavállalók helyére, sikerült-e alkalmas személyeket felvenni. 

Tudomása szerint a gazdasági vezető is távozóban van, érdeklődik, hogy az ő álláshelyére 

megvan-e már az utód. Egy ekkora költségvetéssel gazdálkodó intézmény esetében ez nagyon 

fontos.  

 

Virág Barnabás: 

Elmondja, hogy a tavalyi évben sikerült a könyvtárnak és a Kecskeméti Szakképzési 

Centrumnak egy együttműködési megállapodást kötni, melynek hozadékaként beindították a 

segédkönyvtári képzést. A megyében található kistelepüléseken működő könyvtárak 

dolgozóin túl, Kecskeméten is 9 kollégát tudtak beiskolázni, akik részt vesznek ezen a 

szakirányú képzésen. 2023. június 12-én fognak vizsgát tenni.  

Továbbá együttműködési megállapodást kötöttek a Debreceni Egyetemmel is, ahol egy 

kihelyezett tanszék alapítását tervezik. 

A gazdasági vezető munkakörének átadás-átvétele a héten lezajlik. Időközben egy tanácsadó 

segíti az igazgatónő munkáját gazdasági ügyekben. Megtörtént az utód kiválasztása, így 

zökkenőmentesen halad minden, június 1-jétől egy új kolléga is fog dolgozni a gazdasági 

szervezetnél. 

 

Kisházi Antónia: 

Jól érti, hogy a Debreceni Egyetemen tervez a könyvtár egy kihelyezett tagozatot létesíteni? 

 

Virág Barnabás: 

Igen. 

 



 

 

4 

 

Kisházi Antónia: 

Ez pontosan mit jelent? 

 

Virág Barnabás: 

Előkészítési folyamatban van a dolog. Először mindenképpen gyakorló hely lenne a könyvtár 

és várnák a gyakornokokat a Könyvtártudományi Tanszékről.  

 

Kisházi Antónia: 

Akkor mégsem létesítenek tanszéket. 

 

Virág Barnabás: 

Jelenleg még nem. 

 

Király József: 

A könyvtárak esetében is vannak szabályozások, hogy milyen végzettségű munkavállalók 

tölthetnek be bizonyos munkaköröket. Fontos, hogy szakmailag megfelelően működjön a 

könyvtár. 

 

Virág Barnabás: 

A törvényi előírásoknak megfelelnek, biztosítottnak látja a szakmai feladatok ellátását. 

 

Király József: 

A tanácsadó, ha jól tudja, Finta Zita. 

 

Virág Barnabás: 

Így van. 

 

Dr. Fekete Gábor: 

A 2023. évi munkatervről pár szóban szeretne kérni egy összefoglalót. 

 

Virág Barnabás: 

Az idei évben már túl vannak a Középpontban a Katedra 5 részes, pedagógusoknak 

meghirdetett előadássorozaton. Szombaton zárták a Születésünnepet, mely nagyos sikeres 

rendezvény, 12 programjuk valósult meg a könyvtárban. 

Előttük áll még az Ünnepi Könyvhét, a Városháza átadása és a KAFF. A KAFF-nak a 

társrendezvényei közül nagyon sok program valósul majd meg a könyvtárban.  

A beszámoló és a munkaterv közötti áthidalást jelenti, hogy a tavalyi évben készítették el a 

Petőfi Irodalmi Múzeummal és a Kecskemét Film Kft.-vel közösen a Petőfi nyomában online 

ismeretterjesztő játékot, melyben jelenleg 950-en vesznek részt. A nyereményjáték június 

végéig tart, de ezt követően is elérhetőek lesznek a feladatok. 

Elnyerték a Családbarát munkahely címet, melynek a megvalósítása ebben az évben történik 

majd. 

Folyamatosan vannak feladatok, melyeket igyekeznek a tőlük megszokott magas színvonalon 

elvégezni. 

 

Lévai Jánosné: 

Kiemeli, hogy a 2022. évben, a pandémia után, a könyvtár dolgozói kiváló minőségű munkát 

végeztek. Felhívja a figyelmet arra az ábrára, amely bemutatja a férfiak és a nők arányát. 

Látható, hogy a nők aránya jóval magasabb.  

Elmondja, hogy 5260 14 éven aluli gyermek az, aki a könyvtárba beiratkozott. Ez a szülők és 

a pedagógusok felelőssége is. 14 év felett, több mint 9000 diák jár könyvtárba. 
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Nincs olyan nap, vagy hét, hogy a könyvtárban ne legyen olyan program, amiről a helyi 

médiumokban érdemes beszámolni. 

1933 programot valósítottak meg a tavalyi évben. Fontos ezekről tudósítani. 

674 csoport fordult meg a könyvtárban és 40 ezer résztvevő. Úgy gondolja, hogy ezek 

fantasztikus számok. Gratulál hozzá. 

Fontosnak tartaja a technikai fejlesztést és a digitalizálást. 

A munkatervvel kapcsolatban elmondja, hogy a korábbi gyakorlattal összhangban van. 

Javasolja, hogy fogadják el az anyagot. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem és 3 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

23/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

A Katona József Könyvtár 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 23-

30/2023. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság a Katona József Könyvtár 2022. évi szakmai beszámolóját, 

valamint 2023. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár  

 

 

2. napirend 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 
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Király József: 

Az anyagból egyértelműen kiderül, hogy minden kritériumnak megfelel a múzeum. A 

szakmai utánpótlás kérdése is nyomon követhető.  

Látszik az anyagból, hogy a digitalizációra ebben az évben több energiát fognak tudni 

fordítani, ami örvendetes. Tudja, hogy az anyagok száma rengeteg, nehéz lesz, de talán erre a 

város részéről is több forrást kellene biztosítani. 

Szépen kialakult a különböző kiállítóhelyek struktúrája Kecskeméten, ugyanakkor azt már 

felvetette, hogy a Katona József Emlékház a múzeumnál lenne igazán jó helyen. Reméli ezt 

sikerül majd rendezni. 

 

Lévai Jánosné: 

Köszönetet mond az értékes tartalomért és a munkájukért. 

A nagyközönség előtt még nem mutatták be a Látogatóközpontot, de a múzeumtól hatalmas 

segítséget kapott ennek összeállításában az önkormányzat. 

A múzeum rengeteg pályázattal dolgozik, egyszer azoknak az eredménye is beérik. 

A látogatók száma több 10 ezer ember. Jelzi, hogy a Gyógyszertörténeti Gyűjtemény esetében 

kevesebb a látogatás. Nem tudja, hogy ennek mi lehet az oka. 

 

Rosta Szabolcs: 

A csökkentett nyitvatartás az oka. 

 

Lévai Jánosné: 

Olyan munkatársakkal dolgozik a múzeum vezetése, akik a szakmát magas színvonalon 

végzik. 

Elfogadásra javasolja az anyagot. 

 

Török Józsefné: 

Igaz, hogy nagy a látogatottság, de ezt lehetne növelni. Nagyon sokan nem használnak 

internetet és nem látják a programokat, esetleg csak iskolákon keresztül értesülnek róla.  

Sokan lemaradnak. 

 

Rosta Szabolcs: 

Elmondja, hogy a Hírös Agóra időben felvette velük a kapcsolatot és be tudtak kapcsolódni a 

pályázatba. A Katona József Emlékház pályázatában már részt vesz a múzeum is, így, ha 

minden jól megy, akkor a jövő évtől kezdődően már szervezetileg is hozzájuk fog tartozni. 

A digitalizációval teljesen egytért, hiszen az a jövő. A minisztériumtól kaptak utasítást, hogy 

csináljanak egy új nyilvántartási rendszert, melyet az idei évben teljesítettek is. Ennek a 

szakmaiság volt a lényege, vagyis az, hogy a több 100 ezres gyűjteményük olyan módon 

legyen nyilvántartva, hogy saját maguk és a tudomány számára is kezelhetővé váljon. Egy új 

rendszert indítanak el ennek érdekében, a HunTéka rendszert, ami bár az egyetlen is, amely 

alkalmas ilyen jellegű múzeumi nyilvántartásra. 

Az humánerőforrás kérdése is, hogy hogyan jelennek meg az interneten, illetve mit és milyen 

felületen tudnak közzétenni. Ennek van egy tudományos oldala is, hiszen olyan anyagokat 

kell felrakniuk az internetre, melyek már közöltek és helytállóak – nagyon meg kell szűrniük 

az információkat. 

A látogatószám csökkenés egy országos tendencia, a pandémia után nagyon nehéz 

visszanyerni az emberek érdeklődését. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 
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Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

24/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2022. évi szakmai beszámolójának és 2023. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 21-

5/2023. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 2022. évi szakmai 

beszámolóját, valamint 2023. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    

 

 

3. napirend 

Intézményi alapító okiratok módosítása  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs.  

Technikai jellegűek a módosítások. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

25/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Intézményi alapító okiratok módosítása  

 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert 

Jakabné alpolgármester 1493-11/2023. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
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A bizottság a közgyűlési előterjesztésben foglaltakat a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs irodavezető, Szervezési és Jogi Iroda 

• Dr. Fölföldi Klára osztályvezető, Jogi Osztály 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Dr. Szigeti Krisztina osztályvezető 

• Irattár    

 

 

4. napirend 

Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kovács Ferenc építészmérnök úr jelölte ki az emléktábla helyét az épületen, a szöveg is meg 

lett hozzá alkotva. Továbbá egy jövőbeli ötletet is adott, hiszen az épület másfél emeletét 

lebombázták – erről egy karcolatot is ki lehetne helyezni az épületre. 

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Borbélyné Balogh Katalin: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Megkérdezi, hogy a szöveg végleges? 

Ő arra gondolt, hogy kicsit lehetne rövidíteni rajta. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Véleménye szerint jó lesz így a szöveg. 

 

Király József: 

Egyetért elnök úrral.  

A Városszépítő Egyesület a Lordok alatt is elhelyezett egy ilyen képet, melyen látszik, hogy 

milyen ház állt ott.  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 
alábbi határozatot fogadta el: 
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26/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Emléktábla elhelyezése a Lestár téren 

 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor elnök 3137-2/2023. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan tartalommal a 

közgyűlés elé terjeszti jóváhagyásra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Gajdácsi Zoltán irodavezető, főmérnök, Mérnöki Iroda 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    

    

 

5. napirend 

Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti Városháza 

műemlék felújításáról 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Balogh Zoltán: 

Az előterjesztésben minden száraz tény szerepel, azonban szeretné hangsúlyozni, hogy 

amikor ez a felújítás a 2016. évben elindult, akkor csak remélhették, hogy ilyen eredménnyel 

zárul. 

A teljes beruházás során egy olyan elkötelezett szakmai csapat állt össze, akik munkájának 

köszönhetően látható a városháza eredeti pompájában.  

Mondana pár kiegészítő számot is: több, mint 30 szerződés, közel 300 számla, a számviteli 

bizonylatok száma, több mint 2000.  

Nem sikerülhetett volna a felújítás, ha nem kapják meg azt a szakmai segítséget a városban 

élő, műszaki szakértelemmel bíró emberektől, akik érezve ennek a felújításnak a súlyát, 

jöttek, jeleztek, javaslatot tettek. Megköszöni a munkát a kollégáinak, a műszaki 

ellenőröknek, akik végig kísérték és felügyelték a felújítást.  

Köszöni a Bács-Kiskun Vármegyei Levéltárnak és az Országos Levéltárnak a közreműködő 

segítségét, továbbá a mestereknek, akik felnőttek a feladathoz. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Szeretné megköszönni a városháza dolgozóinak a sok belefektetett munkát.  

A felújítás közben a hivatalban ugyanúgy ment a munka, ez dicséretes. A szép és jó 

munkahelyi légkör nagyon fontos, kívül-belül a város büszkesége lett az épület.  
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Az anyagból az is kiderül, hogy az önerő 1 Mrd 584 millió Ft volt – ezt az önkormányzatnak 

kellett biztosítania. Azt gondolja, hogy nagyon ritka egy ilyen nagy volumenű beruházás, 

köszöni. 

 

Király József: 

Aki kutatta a város múltját és a városháza megépülését az megtapasztalhatta, hogy mennyire 

fontos volt Lestár idejében, hogy méltó helyet kapjon a városháza a korábbival szemben. A 

millennium éveiben megszületett épület felhívja a figyelmet Kecskemétre. Kiváló páros volt a 

Lechner-Pártos páros. Fontos volt akkoriban is a gazdasági szemlélet, vagyis, hogy mennyi 

pénzből valósítsák meg az építkezést. Furcsa megtakarítási módszereket alkalmaztak, 

melyekre fény derült a felújítás során. Megjegyzi, hogy akkor a város a saját pénzéből építette 

fel a városházát, kb. annyi idő alatt, mint amennyi ideig most a felújítás zajlott. 

Mint műemlékvédelmi szakember megjegyzi, hogy örül annak, hogy látta a városban az 

összefogást, a kecskemétiek számára fontos ez az épület. Külön öröm, hogy kecskeméti cég 

nyerte a felújítást. Azonban ami bebizonyosodott, hogy hiba volt budapesti cégre bízni a 

tervezést, habár a közbeszerzési eljárások során előírt feltételeknek megfeleltek. 

Nagyon nehéz egy „lakott épületet” felújítani, így gratulál az építőknek, valamint a városháza 

dolgozóinak. 

A város összefogásával nagyon szép épület újult meg. 

 

Török Józsefné: 

Köszöni a városháza dolgozóinak a türelmet és a segítséget, amit irányukba is tanúsítottak. 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Az összes résztvevőnek megköszöni a munkáját, akik ebben a felújításban részt vettek. 

Erre nem lehet mást mondani, minthogy ez egy nagyszerű dolog, a felújítás nagyon jól 

sikerült, a mai kornak megfelelően lett felszerelve az épület. 

Tegnap megnézhették a látogatóközpontot, mely szintén remek lett. 

Azt érzékelte, hogy a városháza minden kecskeméti szívügye. 

 

Lévai Jánosné: 

A beruházás kapcsán a házban van/volt egy láthatatlan kéz, aki irányította a dolgozókat és a 

költözéseket – mégpedig a Jegyző Úr. Köszöni, hogy valóban úgy koordinálta a munkát, hogy 

minden zökkenőmentesen működött. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Köszöni a dicsérő szavakat, de az elődeit is megilleti ugyanez, hiszen ők kezdték el ezt a 

folyamatot. 

 

Kisházi Antónia: 

Kiemeli, hogy a felújítás során a mozgáskorlátozottakra is gondoltak, ezt nagyon fontosnak 

tartja. Ez úgy valósult meg, hogy az épület sem szenvedett ezáltal semmilyen kárt. 

 

De. Fekete Gábor: 

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 
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27/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Beszámoló a Modern Városok Program keretében megvalósuló kecskeméti Városháza 

műemlék felújításáról 

 
A bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 1326-26/2023 ügyszámú 

beszámolóját, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési beszámolót a közgyűlés számára 

elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

• Balogh Zoltán irodavezető, Fejlesztéspolitikai Osztály 

• Berente Ágnes osztályvezető, Pályázati és Közbeszerzési Osztály 

• Irattár   

 

 

6. napirend 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Sztachó-Pekáry István: 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság elnökeként elmondja, hogy 10 év alatt közel 200 

érték került már be a Kecskeméti Értéktárba. A kezdetekben nagyon sok javaslat érkezett, 

azonban ahogy telt az értéktár már nem érkezik annyi javaslat, azonban több az elmúlt 

időszakban érkezett javaslatot felterjesztettek a megyei értéktárba is.  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

28/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2022. évi beszámolója 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert 

Jakabné alpolgármester 422-2/2023. számú beszámolóját, és az alábbi határozatot hozta: 
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A bizottság a fenti tárgyban készült beszámolót a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Osztály 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár   

 

 

7. napirend 

Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon Daegu városában (Dél-Korea) 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

29/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon Daegu városában (Dél-Korea) 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 8125-2/2023. 

ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság úgy dönt, hogy az 55. Nemzetközi Gyermek Játékokon Kecskemét Megyei Jogú 

Város Önkormányzata képviseletében a delegáció vezetőjének Dr. Homoki Tamás 

alpolgármestert jelöli ki.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Osztály 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár    
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8. napirend 

Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Hosszú évek óta támogatja az önkormányzat a történelmi egyházakat, ehhez hozzájött most a 

Hit Gyülekezete. Szeretné megköszönni alpolgármester asszonynak az egyeztetéseket, mert 

valóban az egyházak a korábbi gyakorlatnak megfelelően létszámarányosan elfogadták az 

összegeket. A Hit Gyülekezetének 1 millió forintjával egészült ki a 30 millió forint. 

Látható az anyagban, hogy mire fordítják az egyházak a támogatásokat. 

Javasolja az előterjesztés elfogadását. 

 

Király József: 

Megkérdezi, hogy a Bethlen krt.-on lévő épület felújítása hogyan áll? 

 

Engert Jakabné: 

Szépen, a terveik szerint épül az épület. A közeljövőben a gyülekezeti termet szeretnék is 

átadni. A közösség a szociális ellátórendszereben is részt vállal, elsősorban a szociális 

étkeztetés területén. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az 

alábbi határozatot fogadta el: 

 

30/2023. (V.23.) ÉmB. sz. határozat 

Az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeg felosztása 

 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert 

Jakabné alpolgármester 7697-18/2023. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság úgy dönt, hogy az egyházak támogatására elkülönített pénzösszeget az alábbiak 

szerint osztja fel: 
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Kecskeméti egyházi 

közösségek 
Támogatott cél 

A támogatás 

felekezeten 

belüli 

megoszlása 

(ezer forint) 

Odaítélt 

támogatás 

(ezer forint) 

Római Katolikus 

Egyházközség és Piarista 

Szerzetesrend 

  17.100 

Római Katolikus 

Főplébánia 

- Nagytemplom, Főplébánia és a 

Közösségi Ház működési 

költségei 

7.000   

Szentháromság Plébánia - elektromos orgona vásárlása 3.500   

Szentcsalád Plébánia 
- felújítási munkálatok 

- működési költségek 
5.600   

Kecskemét-Hetényegyházi 

Római Katolikus Plébánia  

- templom felújítási munkálatai 

- közösség ivóvizének javítása, 

vízszűrő beszerzése 

1.000  

 

Református 

Egyházközség 
  5.400 

Kecskeméti Református 

Egyházközség 
- parokiális lakások átépítése 4.000   

Kecskemét-Hetényegyházi 

Református Egyházközség 

- imaház festése  

- fűtés korszerűsítése 
700   

Kecskemét-Ménteleki 

Református Missziói 

Egyházközség 

- templom belső felújítása 

- elektromos hálózat 

karbantartása, korszerűsítése 

- technikai eszközök vásárlása 

- közösségi programok szervezése 

700   

Kecskeméti Evangélikus 

Egyházközség 

- templomi hangosítás 

korszerűsítése 
 1.500 

Kecskeméti Baptista 

Gyülekezet  

- elektromos hálózat 

korszerűsítése, bővítése 
 1.500 

Kecskeméti 

Görögkatolikus Parókia 

- a parókia, a kápolna és a 

közösségi ház épületgépészeti, 

állagmegóvási munkái  

- elektromos hálózat bővítése, 

korszerűsítése 

- működési költségek 

 1.500 
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Magyarországi Zsidó 

Hitközségek Szövetsége 

Közép-Magyarországi 

Területi Csoportja 

- kecskeméti zsidó temető 

helyreállítása 

- közösségi rendezvények 

szervezése 

 1.500 

Magyar Pünkösdi 

Egyház Kecskeméti 

Gyülekezete 

- új gyülekezeti épület felújítási 

költségei 
 1.500 

HIT Gyülekezete 
- gyülekezeti ház felújítási 

költségei 
 1.000 

ÖSSZESEN: 31.000  

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Dr. Fekete Gábor elnök 

 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Osztály 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető, Közösségi Kapcsolatok Osztálya 

• Irattár   

 

 

 

 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Kéri, hogy a teremben csak a bizottság tagjai, a jegyző, az aljegyzők, az érintett osztályvezető, 

(a napirendi pont előadója), a szakértő, a bizottsági referens és a jegyzőkönyvvezető 

tartózkodjanak.  

 

 

A jegyzőkönyv 16-20. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák, külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Fekete Gábor:  

Ismerteti a bizottság zárt ülésen hozott döntéseit, mely szerint: 

 

 

• A bizottság megtárgyalta a Kecskemét Város Díszpolgára kitüntető cím, a Kecskemét 

Kultúrájáért Díj, valamint a Kecskemét Sportjáért Díj adományozására vonatkozó 

előterjesztéseket és javaslatokat fogalmazott meg a közgyűlés részére. 

 

 

 

* * * 

 

 

 

 

 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megköszöni a részvételt, valamint a bizottság munkáját és az ülést 10:15 órakor bezárja. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

    Dr. Fekete Gábor sk.                 Török Józsefné sk. 

          elnök              alelnök  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


